



### تعليمات إجراء الطلاق في السفارة:

1. يشترط لتمام اجراء الطلاق في السفارة أن يكون احد الزوجين او كلاهما أردني الجنسية.
2. تعبئة نموذج (طلب إجراء معاملة لدى السفارة) بالكامل، وإرساله إلى السفارة مع صورة عن عقد الزواج الأصلي وصورة عن ترجمته إلى العربية إذا لزم.
3. يتم تحديد موعد لاجراء الطلاق في السفارة بحضور الزوج، أو من يوكله، أو الزوجين معاً وشاهدين، مصطحبين معهم عقد الزواج الأصلي وترجمه مصدقة عنه إلى العربية إذا لزم والوثائق الثبوتية الأصلية.
4. تقوم السفارة بإرسال واقعة الطلاق الأصلية إلى الأردن لتسجيلها في الدوائر المختصة.
5. رسوم معاملة الطلاق (\$54.00) دولار أسترالي.
6. تقوم السفارة بإصدار صورة مصدقة عن واقعة الطلاق مقابل رسم إضافي بقيمة \$6.00 دولارات استرالية عن كل نسخة.
7. تدفع الرسوم بشيك مصدق أو حوالة بريدية (Money Order) باسم السفارة الأردنية، ( لا تقبل الشيكات الشخصية أو الدفع نقداً)

لا تتحمل السفارة نهائياً أي مسؤولية عن ضياع أو تأخير أي معاملة ترسل بالبريد.



### **Instructions for executing a divorce at the Embassy:**

1. One or both spouses must hold the Jordanian citizenship.
2. The attached (general request form) filled in full and signed, to be e-mailed or faxed to the Embassy along with a copy of the original marriage certificate; and its translation to Arabic if needed.
3. An appointment will be scheduled to execute the divorce at the Embassy; the husband, or delegate representing him (a person authorized by him in writing), or both spouses, as well as two witnesses must be present at the time. The original marriage certificate, and a translated authenticate copy to Arabic, if needed, must be presented; as well as the original ID's and passports.
4. The Embassy will send the original divorce documents to Jordan for the purpose of registering them at the appropriate departments.
5. (\$54.00) fee in Australian funds for divorce process.
6. Authenticated copies of the divorce document can be issued for an additional \$6.00 fee for each copy.
7. Fees are payable in Australian funds only to the "Embassy of Jordan", by certified cheque or money order, (cash, personal and company cheques are not accepted).